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LENS NOG 26 DAGEN  

door Dave Grondel  

Vijf Haagse voetbalclubs tellen af: VIOS, LENS, Cromvliet (fusieclub HSV Escamp), RVC/Rijswijk, FC 
Kranenburg (Haaglandia). Wat verdwijnt er? Vandaag: deel 2, LENS. 'Beginnen met SV Escamp in de 
vierde klasse is een schrikbeeld.' 

De Haagse voetbalvereniging Lenig en Snel, kortweg LENS, werd opgericht in 1920. Niemand had toen kunnen 
bevroeden dat 85 jaar later samen met twee andere verenigingen (Cromvliet en VIOS) de nieuwe fusieclub SV 
Escamp zou worden opgericht. Noodgedwongen, om de krachten op het sportieve en financiële vlak te bundelen. 
 
Op dat sportieve vlak is het echter nog hangen en wurgen voor SV Escamp: wordt het volgend seizoen de derde 
of de vierde klasse? 
Het lot van de fusieclub ligt namelijk in de handen van LENS. Zondag is het D-Day. Verliest LENS bij HS Texas 
DZS, dan is het afhankelijk van het resultaat van de mededegradatiekandidaten Haagse Hout en DWO. 
Die spelen toevalligerwijs tegen elkaar op de laatste speeldag van het reguliere seizoen. LENS heeft twee punten 
meer dan DWO en één meer dan Haagse Hout. Rechtstreekse degradatie naar de vierde klasse is voor LENS 
dus onmogelijk, maar een promotie/degradatie wedstrijd is niet uit te sluiten. "Het wordt dus nog ontzettend 
spannend", zegt Jaap Colpa.  
 
Wieg 
 
De voorzitter van LENS is een van de drijvende krachten die aan de wieg staan van de nieuwe fusieclub. 
"Beginnen met SV Escamp in de vierde klasse is een schrikbeeld. Daar durf ik best voor uit komen. We hebben 
de afgelopen anderhalf jaar keihard gewerkt aan de totstandkoming van deze fusie. Dan zou degradatie natuurlijk 
een enorme domper zijn." 
 
Colpa vervolgt: "Het kader, de financiën, het complex, de succesvolle ledenvergaderingen. Dat is allemaal in orde 
gebracht. In het zicht van de haven van de fusie krijgen we opeens een sportieve opdoffer te verwerken. Dat is 
wel even een koude douche. We hebben weliswaar het grootste gedeelte van de competitie in het rechterrijtje 
gestaan, pas de laatste weken van het seizoen is daar de serieuze dreiging van degradatie. We hebben het zelf 
laten liggen in sommige duels". 
 
"Het is jammer dat de spelers het niet hebben weten op te brengen om zich vol in te zetten voor het beste 
resultaat. Dat is een tegenvaller, dat moge duidelijk zijn. Maar goed, we hebben nog hoop." 
 
Volgens de preses zijn de slechte prestaties echter niet alleen maar op het conto van de spelers te schrijven. "Er 
is dit seizoen een aantal zaken niet goed gegaan. Nee, dat heeft niets met de perikelen rondom de fusie te 
maken. We hebben als bestuur deze zaken goed weten te scheiden." 

 


